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P R O T O K Ó Ł   N R  XXVIII/09  

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 30 czerwca 2009 roku 

 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni 

2) Sołtysi 

3) zaproszeni goście 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Wiesław Piotrowski - Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 15 

Radnych, w Sesji udział wzięło 14 Radnych, nieobecny był Pan Arkadiusz 

Wilczkowski – Radny. 

W związku z tym Sesja moŜe podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. 2. 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Janusz Malicki - Radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Zapytania i interpelacje. 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – mieszkańcy i właściciele działek przy ulicy, która ma 

się budować dopiero tzw. Oblęgorek Kurniki pytają, kiedy ta budowa zostanie 

rozpoczęta i czy przewidziano tam chodnik, a jeśli nie, to dlaczego?  
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe odpowiedź na zapytanie zostanie 

udzielona w punkcie 9 porządku Sesji. 

 

Ad. 4.  

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła informację z realizacji 

uchwał Rady Gminy podjętych na Sesji w dniu 24 kwietnia 2009 r. oraz informację              

z prac Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (mat. w zał.). 

 

Radni otrzymali informację z zakresu zamówień publicznych udzielonych na 

podstawie przeprowadzonej procedury przetargowej od 12.02.2009 r. do 25.06.2009 r. 

(informacja w zał.). 

 

Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 5. 

Do protokółu Nr XXVII/09 z Sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia             

24 kwietnia 2009 r. nie wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6. a) 

 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały                     

w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2009 r. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformowała, Ŝe Komisja zaopiniowała pozytywnie zmiany zaproponowane             

w projekcie uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budŜecie gminy Strawczyn na 2009 r.: 

- za – 14, 
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- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/191/09 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. b)  

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej                           

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformowała, Ŝe Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały, który następnie 

przegłosowano:  

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/192/09 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. c) 

 Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe Radni otrzymali dwa projekty 

uchwał, jeden w sprawie wyraŜenia zgody, drugi w sprawie niewyraŜenia zgody na 

wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformowała, Ŝe Komisja podczas posiedzenia dyskutowała na temat funduszu 

sołeckiego i wnioskuje o wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki.  

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji BudŜetu                          

i Inwestycji, aby utworzyć fundusz sołecki w budŜecie gminy: 

- za – 14, 
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- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 

wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/193/09 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. d) 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformowała, Ŝe Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, popiera 

udzielenie pomocy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/194/09 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. e) 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu profilaktyki zakaŜeń 

meningokokowych na lata 2009-2011. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zaproponował, aby w § 6 

projektu uchwały wyraz „zleca” zastąpić wyrazem „powierza”. 

 

Rada Gminy zaakceptowała poprawkę. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawką przegłosowano: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/195/09 z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6. f) 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad refundacji kosztów zakupu urządzeń grzewczych wytwarzających ciepło  

z energii słonecznej. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny zgłosił, Ŝe w treści § 5 ust. 2 powinno być „w § 6 ust. 1”, 

a nie § 7 ust. 1, natomiast w treści § 7 powinno być „w § 2 i § 5”, a nie § 2 i § 6. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 min. przerwy, od godz. 1200 do 1215. 

 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe poprawki zgłoszone przez Radnego 

Stanisława Zdyba są słuszne. W związku z tym § 5 ust. 2 otrzyma brzmienie: 

„2. Refundacja wypłacana jest wnioskodawcom spełniającym wszystkie warunki 

określone niniejszą uchwałą do wysokości, o której mowa w § 6 ust. 1, według 

kolejności w jakiej zostały złoŜone kompletne wnioski.”, a § 7 otrzyma brzmienie: 

„Refundację otrzymują wnioskodawcy, którzy złoŜą kompletne wnioski i spełnią 

warunki określone w § 2 i 5 uchwały.” 
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Są to poprawki techniczne.  

 

Projekt uchwały z w/w poprawkami poddał pod głosowanie: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/196/09 z poprawkami technicznymi 

podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. g) 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zaliczenia             

i ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie gminy Strawczyn. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/197/09 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. h) 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/158/08 Rady Gminy        

w Strawczynie z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 

Narkomanii oraz Przemocy na rok 2009. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe do projektu uchwały jest autopoprawka, 

Radni otrzymali projekt uchwały z autopoprawką.  

 

Zapytań nie było. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z autopoprawką i poddał pod 

głosowanie: 

 - za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/198/09 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. h) 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/168/09 Rady Gminy             

w Strawczynie z dnia 12 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia, a takŜe wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania 

i wypłacania dodatku mieszkaniowego.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe projekt uchwały był konsultowany ze 

związkami zawodowymi i spisany jest protokół rozbieŜności. 

Zwrócił się z zapytaniem do Radnych – czy chcą zapoznać się z tym protokółem? 

Radni stwierdzili, Ŝe nie ma takiej potrzeby. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformowała – w § 1 ppkt „d” dotyczący § 26 ust. 1 brzmi:  

„Nauczycielowi, któremu powierzono wychowawstwo klasy w szkołach: 

podstawowych, gimnazjach przysługuje dodatek w wysokości:    

1) do 10 uczniów w wysokości                   -   2 % 

2) od 11 do 20 uczniów w wysokości         -   3 % 

3) powyŜej 20 uczniów w wysokości          -  10 % ...” 

Komisja BudŜetu i Inwestycji zasugerowała, Ŝeby zmniejszyć dysproporcje między 

tymi grupami i wnioskuje o zmianę zapisu na: 

„Nauczycielowi, któremu powierzono wychowawstwo klasy w szkołach: 

podstawowych, gimnazjach przysługuje dodatek w wysokości:    
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1) do 10 uczniów w wysokości                  -  3 % 

2) od 11 do 20 uczniów w wysokości        -  5 % 

3) powyŜej 20 uczniów w wysokości         -  7 % ...” 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa moje propozycje zmierzają             

w kierunku uhonorowania tych, nauczycieli, którzy z racji liczebności klas muszą 

włoŜyć więcej wysiłku. W klasie powyŜej 20 uczniów nauczyciel – wychowawca musi 

włoŜyć duŜo więcej pracy niŜ w mniej licznych klasach. Te propozycje : 2 % odnośnie  

klas do 10 uczniów i 3 % dotyczących klas od 11 do 20 uczniów nie odbiegają od 

dodatków w innych gminach. Natomiast dodatek za wychowawstwo klasy powyŜej 20 

uczniów jest wyŜszy niŜ w innych gminach.  

Proszę Radnych, aby zaakceptowali moją propozycję, na pewno nie jest krzywdząca. 

 

Pani Anna Dziewanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

- na posiedzeniu Komisji myśmy to dyskutowali, są przypadki gdzie ktoś ma 30- 

osobową klasę, ale zdarza się teŜ, Ŝe ktoś  ma 21-osobową klasę i wtedy dostanie 

trzykrotnie wyŜszy dodatek. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – czyli Rada chce zmniejszyć dodatek. 

 

Pani Anna Dziewanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

– my generalnie nie zmniejszamy, tylko inaczej rozkładamy, suma dodatków wynosi 

15 %, przy zmianie propozycji w poszczególnych grupach suma wynosi nadal 15 %. 

Komisja sugerowała się tym, Ŝe jeŜeli klasa liczy np. 21 uczniów, to jest 

nieuzasadnione, Ŝeby nauczyciel,  który będzie zajmował się 20 dziećmi dostawał             

60 % dodatku mniej. Tym kierowała się Komisja. 

 

Pan Przewodniczący obrad - ta granica musi być gdzieś wyznaczona. JeŜeli będzie 21 

uczniów, to teŜ ktoś powie, dlaczego nie 22 albo 19. Nie da się tak idealnie podzielić, 

musiało by być tych grup co najmniej 5 lub 6. 
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Pani Halina Gad – Radna - nie chciałabym burzyć projektu uchwały na dzisiejszej 

Sesji, ale przyszłościowo moŜna obliczyć wskaźnik przypadający na jednego ucznia             

i mnoŜyć ilość dzieci przez ten wskaźnik. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – to jest najlepsza metoda i idzie w kierunku, 

który ja zaproponowałem. Im więcej uczniów, tym dodatek wyŜszy. Jest to sprawa na 

przyszłość. Śledziłem jak to wygląda w innych gminach, nie spotkałem takiego 

przypadku, bo wszystko jest kwotowo lub procentowo ustalone. Do wyliczeń mogę 

uwzględnić ilość dzieci, ale wtedy wszystko idzie w tym kierunku, Ŝe za klasy bardziej 

liczne dodatek będzie większy. 

 

Pani Anna Dziewanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

– tak, ale wtedy w przypadku gdy ktoś ma 21-osobowa klasę, to nie dostaje o 60 % 

więcej dodatku, tylko dostaje więcej o jednego ucznia. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa,  proszę zapisać od 19 uczniów 

zamiast 20. Zastanawialiśmy się, dlaczego 18, a nie 19. Zawsze ten próg musi być. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny - chodzi o to, aby róŜnicę spłaszczyć, zmniejszyć 

dysproporcje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa, pierwszy raz spotykam się, 

Ŝeby Rada chciała obniŜyć dodatek. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny - nie. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – Komisja wyszła z propozycją obniŜenia 

dodatku z 10 %  na 7 %. 

 

Pani Anna Dziewanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

– ale podwyŜszenie o 2 % w drugiej grupie i o 1 % w pierwszej grupie. 
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Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – uznaję to za równanie w dół. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał propozycję Wójta Gminy:  

„1. Nauczycielowi , któremu powierzono wychowawstwo klasy w szkołach: 

podstawowych, gimnazjach przysługuje dodatek w wysokości: 

    1) do 10 uczniów w wysokości                 -     2 % 

2) od 11 do 20 uczniów w wysokości       -     3 % 

3) powyŜej 20 uczniów w wysokości        -  10 % ...” 

i wniosek Komisji BudŜetu i Inwestycji: 

„1. Nauczycielowi , któremu powierzono wychowawstwo klasy w szkołach: 

podstawowych, gimnazjach przysługuje dodatek w wysokości: 

    1) do 10 uczniów w wysokości                 -     3 % 

2) od 11 do 20 uczniów w wysokości       -     5 % 

3) powyŜej 20 uczniów w wysokości        -    7 % ...” 

 

Przegłosowano wniosek Komisji BudŜetu i Inwestycji: 

- za – 5, 

- przeciw – 5, 

- wstrzymało się – 4. 

Głosowało 14 Radnych, 5 Radnych głosowało „za”, 5 „przeciw” i 4 „wstrzymało się”. 

Wniosek nie został przyjęty, poniewaŜ nie uzyskał większości głosów. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za – 6, 

- przeciw – 1, 

- wstrzymało się – 7. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „przeciw” i 7 

„wstrzymujących się” Uchwała Nr XXVIII/199/09 została podjęta. 
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Ad.6. j) 

           Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletnim Planie 

Inwestycyjnym gminy Strawczyn na lata 2007-2013. 

 

Pani Anna Dziewanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

– w załączniku do uchwały w punkcie 10 jest budowa zbiornika w Strawczynku. 

Chciałam zapytać, czy ma sens ekonomiczny, czy turystyczny, budowa zbiornika, 

który będzie dosłownie kilkaset metrów od zbiornika w Strawczynie?  

Czy jest sens wydawania na to sporych pieniędzy w określonym przedziale czasowym, 

to są całkiem duŜe pieniądze. Jakie ma uzasadnienie budowanie po sąsiedzku 

zbiornika wodnego, który będzie w odległości 500 metrów od zbiornika                               

w Strawczynie? Czy nie lepiej byłoby zmienić lokalizację tego zbiornika, np. na 

Kuźniaki. To jest jedno zastrzeŜenie, co do projektu uchwały. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – to nie jest nowa rzecz. Pierwsza koncepcja 

budowy zbiorników na terenie gminy zakładała budowę trzech zbiorników w: 

Strawczynie, Strawczynku i Rudzie Strawczyńskiej. Ja bym tego zbiornika na razie nie 

wyrzucał,  moŜe ludzie zdecydują się, zechcą sprzedać działki.  

Jaki jest sens budowy zbiorników - jest duŜy sens. Powinien zostać ten zbiornik, wody 

w tych rzekach wystarczy, ponadto te trzy zbiorniki wynikają z koncepcji                         

i w przyszłości moŜna połączyć je kanałem. W tej sytuacji  ekonomicznej kraju nie ma 

na to pieniędzy i nie będzie realizowany, ale ja bym tego nie wykreślał. Nawet plan 

zagospodarowania przestrzennego zakłada lokalizację tych trzech zbiorników. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały, który następnie przegłosowano: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/200/09 podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 6 k) 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej nowych specjalnych 

obszarów ochrony siedlisk NATURA 2000 w Dolinie Bobrzy. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka - Sekretarz Gminy zaproponowała wykreślenie w § 1 „Nr 

1” , jest tylko jeden załącznik i nie ma potrzeby numerować go.  

 

Pan Stanisław Gieroń - Wiceprzewodniczący Rady Gminy - jeŜeli przegłosujemy 

uchwałę na „nie”, to załącznik ma prawo bytu, jeŜeli będzie opinia pozytywna, to 

załącznik będzie zbędny. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - w przypadku negatywnej opinii załącznik 

będzie dołączony, w przypadku pozytywnej – nie poniewaŜ załącznik stanowi 

uzasadnienie do negatywnej opinii. 

ZłoŜył wniosek, aby projekt wprowadzenia nowych obszarów ochrony siedlisk Natura 

2000 w „Dolinie Bobrzy” zaopiniować negatywnie. Uzasadnienie do projektu uchwały 

jest słuszne. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przegłosowano wniosek w sprawie negatywnego zaopiniowania nowych obszarów 

Natura 2000 w Dolinie Bobrzy: 

- za – 11, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 3. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za”, przy 3 

„wstrzymujących się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii 

dotyczącej nowych specjalnych obszarów ochrony siedlisk NATURA 2000 w Dolinie 

Bobrzy i poddał pod głosowanie : 
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- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

Uchwałę Nr XXVIII/201/09 podjęto. 

 

Ad. 6. l) 

          Projekt uchwały w sprawie określenia składu osobowego Rady Społecznej 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wkrótce upływa kadencja trzech 

członków Rady Społecznej SZOZ wybieranych przez Radę Gminy. W dniu 

dzisiejszym trzeba dokonać wyboru na kolejne 3 lata.  

Zaproponował wybór w głosowaniu tajnym. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

- za – 14, 

 - przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

  

Pan Przewodniczący obrad zaproponował powołanie 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej 

do przeprowadzenia wyboru członków Rady Społecznej SZOZ. 

Wniosek poddał pod głosowanie:  

- za – 14, 

 - przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosili się: 

1) Pan Stanisław Zdyb – Radny 
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2) Pani Halina Gad – Radna 

3) Pani Teresa Raczyńska – Radna 

 

Przegłosowano w/w skład Komisji Skrutacyjnej:  

- za – 14, 

 - przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej  przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Rady 

Społecznej SZOZ, poinformował Ŝe Pani Małgorzata Wawrzeńczyk, która obecnie jest 

członkiem Rady wyraziła pisemną zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Mieczysław Nowek - Radny zgłosił Pana Włodzimierza Szczepańskiego - wyraził 

zgodę. 

 

Pan Przewodniczący obrad zgłosił Pana Stanisława Gieronia - wyraził zgodę. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna zgłosiła Panią Marię Wesołą - pracownika 

Ośrodka Zdrowia w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił ze prawo wyklucza pracowników SZOZ-u, ale 

Pani Wesoła uczestniczy w posiedzeniach Rady Społecznej SZOZ jako przedstawiciel 

Okręgowej Rady Pielęgniarek i PołoŜnych. 

ZłoŜył wniosek, aby zamknąć listę kandydatów i poddał pod głosowanie: 

- za – 11, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 3. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za”, przy 3 

„wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 min. przerwy (1250-1305), aby Komisja 

Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego. 

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego. W celu dokonania wyboru 

trzech członków Rady Społecznej SZOZ. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał zasady głosowania i zarządził 2 min. przerwy, 

aby zachować tajność głosowania. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zebrał karty do 

głosowania do pustej urny. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 min. przerwy na przeliczenie głosów przez 

Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Stanisław Zdyb - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej wybranej na Sesji Rady Gminy w Strawczynie w dniu                      

30 czerwca 2009 r. dla przeprowadzenia wyboru członków Rady Społecznej 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie ( w zał.). 

 

Do Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej               

w Strawczynie zostali wybrani: Pan Stanisław Gieroń, Pan Włodzimierz Szczepański   

i Pani Małgorzata Wawrzeńczyk. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie określenia składu 

osobowego Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie z uzupełnieniem § 1 ust. 1 pkt. 2. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/202/09 podjęto większością głosów 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 6. m) 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej przekształcenia 

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze 

poprzez likwidację Poradni Kardiologicznej i Endokrynologicznej w Wojewódzkiej 

Specjalistycznej Przychodni Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański - Przewodniczący Komisji Samorządowej 

poinformował Ŝe Komisja Samorządowa negatywnie zaopiniowała projekt uchwały 

dotyczący likwidacji poradni. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

- Komisja BudŜetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie propozycję likwidacji 

poradni. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe pierwszy był wniosek Komisji 

Samorządowej i jako pierwszy będzie poddany pod głosowanie, jeŜeli nie uzyska 

większości, będzie przegłosowany wniosek Komisji BudŜetu i Inwestycji. 

Poparł wniosek Komisji Samorządowej, poniewaŜ ktoś kto się leczy wie jakie są 

terminy oczekiwania w przychodniach specjalistycznych. Poprzez likwidację 
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kolejnych przychodni terminy na pewno się wydłuŜą. Nie wiadomo jaki skutek 

przyniesie opinia Rady, ale jest za opinią negatywną. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Inwestycji 

- my teŜ zastanawialiśmy się jak zaopiniować. Z załączonego uzasadnienia wynika, 

dlaczego jest wniosek w sprawie likwidacji tej przychodni- ona faktycznie od dwóch 

lat nie pracuje, jej fatycznie nie ma, a od dwóch lat jest nieobsadzona lekarzami i tam 

od dwóch lat nie ma pacjentów kardiologicznych i endokrynologicznych. Zostali 

przejęci przez inne placówki oferujące tego rodzaju usługi. Te poradnie nie mają 

podpisanej umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia od dwóch lat na świadczenia 

kardiologiczne i endokrynologiczne i jest to stwierdzenie faktów oraz umoŜliwienie 

Szpitalowi w Czerwonej Górze przekształcenia się i być moŜe zekonomizowania 

swojej pracy.  

 

Pan Przewodniczący obrad – jeŜeli placówka zostanie zlikwidowana, to trudno ją 

później utworzyć, a jeŜeli istnieje, to zawsze moŜe zacząć pracować. 

 

Pan Stanisław Gieroń - Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, fakty są faktami, ale Szpital „poszedł po najmniejszej linii oporu”, nie 

dąŜy do tego, Ŝeby te poradnie reaktywować, Ŝeby zaczęły działać.  

Popieram stanowisko Komisji Samorządowej. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe poradnia endokrynologiczna na 

Onkologii w miesiącu lutym br. wyczerpała zapisy  pacjentów na cały rok. 

 

Pani Halina Gad – Radna - świadczenia kontraktowe są w gestii świadczeniodawcy, 

on ma potencjał który słuŜy do świadczenia takich a nie innych usług. JeŜeli nie ma 

takiego potencjału, to nikt go nie zmusi i Narodowy Fundusz Zdrowia nie podpisze 

kontraktu. My na to wpływu nie mamy. Chcielibyśmy, aby te poradnie były, ale nie 

mamy na to wpływu. 
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Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji Samorządowej -

zaopiniować negatywnie projekt uchwały dotyczący likwidacji poradni: 

- za – 10, 

- przeciw – 2, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 14 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „ za” przy 2 „przeciw” 

i 2 „wstrzymujących się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia opinii 

dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała 

w Czerwonej Górze poprzez likwidację Poradni Kardiologicznej i Endokrynologicznej 

w Wojewódzkiej Specjalistycznej Przychodni Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 10, 

- przeciw – 2, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XXVIII/203/09 podjęto większością głosów 

„za”, przy 2 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 7. 

  Wyniki pracy Zespołu ds. nazewnictwa ulic. 
 

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu ds. nazewnictwa ulic 

przedstawiła informację z pracy Zespołu ds. nazewnictwa ulic. 

Poinformowała, Ŝe było pismo z Poczty Polskiej z prośbą, aby nazwy ulic w obrębie 

tej samej poczty nie powtarzały się w poszczególnych miejscowościach. To nie jest 

zalecenie ani nakaz tylko prośba, Zespół starał się prośbę uwzględnić.  

Natomiast w miejscowości Chełmce jest bardzo silny nacisk mieszkańców, aby nadać 

nazwy ulic takie, jakie zaproponowali, mimo Ŝe są to nazwy powtarzające się                        

w innych miejscowościach. Propozycje te będą rozpatrzone przez Radę Gminy.                  
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W pozostałych miejscowościach propozycje nazw ulic zostały rozwiązane 

kompromisowo.  

Zaproponowała wywieszenie nazw ulic i map na tablicach ogłoszeń sołectw (materiały 

w zał.). 

 

Rada Gminy uznała, Ŝe nie ma takiej potrzeby. 

 

Ad. 8.  

 Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i ochrony p. poŜ. 

na terenie gminy. 

 

Pan Paweł Banaśkiewicz - przedstawiciel Komisariatu Policji w Strawczynie 

Komendy Miejskiej Policji w Kielcach, przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisariatu Policji w Strawczynie oraz informację o stanie bezpieczeństwa w 2008 r. 

(w zał.). 

 

Pan Stanisław Gieroń - Wiceprzewodniczący Rady Gminy - mam takie spostrzeŜenie, 

Ŝe policji nie widać, przynajmniej w Promniku od jakiegoś czasu. Dobrze by było 

zobaczyć przejeŜdŜających policjantów. Dobrym znakiem było organizowanie dni 

przez Komendę Wojewódzką, czy Powiatową, kiedy podjeŜdŜało kilka, kilkanaście 

osób patrolujących. Taka akcja przynajmniej czasowo wprowadzała ład i porządek, ale 

te akcje są organizowane sporadycznie i w takich godzinach, gdzie jest mniejsze 

zagroŜenie, wskazane byłyby godziny późno popołudniowe, czy wieczorne, nocne. 

 

Pan Paweł Banaśkiewicz - przedstawiciel Komisariatu Policji w Strawczynie 

Komendy Miejskiej Policji w Kielcach - takie patrole były organizowane, moŜe wzrósł 

poziom bezpieczeństwa. JeŜeli jest zapotrzebowanie, to spróbujemy wnioskować                         

o skierowanie patroli. W godzinach od 1400 - 2200 były kierowane patrole z oddziału 

prewencji. JeŜeli będzie takie zapotrzebowanie, to czy to będzie  Promnik, czy inna 

miejscowość, to postaramy się dyslokować słuŜby, szczególnie w oparciu o zdarzenia. 

JeŜeli teren jest spokojniejszy, nie odnotowuje się zdarzeń, to słuŜby kierowane są tam 
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gdzie są bardziej potrzebne. JeŜeli są sugestie, co do dyslokacji to w miarę moŜliwości 

swoich i zaprzyjaźnionych słuŜb będziemy kierowali patrole - czy to z ruchu 

drogowego, czy oddziału prewencji. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisariatu Policji w Strawczynie oraz informację o stanie bezpieczeństwa w 2008 r.: 

                                                 - za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się- 0 

Głosowało 14 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Karol Picheta – Z-ca Komendanta Gminnego Z OSP RP w Strawczynie 

przedstawił informację Zarządu Oddziału Gminnego Z OSP RP w Strawczynie                   

o stanie ochrony przeciw poŜarowej na terenie gminy Strawczyn za 2008 rok: 

 

Informację przegłosowano: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Informację przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - procedura przetargowa została przeprowadzona, 

wybrana jest firma CEZET Starachowice. Termin zakończenia budowy jest 

30.10.2009 r., przekazanie terenu budowy nastąpi 02.07.2009 r. Projekt nie obejmuje 

chodnika, obejmuje wykonanie 6 m drogi asfaltowej, wykonanie poboczy i rowów 

przydroŜnych.  

Dlaczego nie będzie chodnika - na ten czas myślę, Ŝe byłby to nieuzasadniony 

wydatek, poniewaŜ tam są trzy domy, a są duŜo pilniejsze potrzeby w tym zakresie niŜ 
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budowa chodnika w polu. Droga jest juŜ dobrym rozwiązaniem na razie, moŜe to 

przyspieszy zabudowę. Przy tym zapotrzebowaniu w tej materii na terenie gminy, przy 

zabudowie szeregowej przez wieś jest duŜo pilniejsza potrzeba budowy chodników. 

Droga będzie budowana przy wsparciu z programu budowy dróg tzw. „schetynówki” 

w wysokości  50 %. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny - taką informację przekaŜę mieszkańcom, sporo ludzi 

zaczyna tam budować domy. Prawdopodobnie sprawa budowy chodnika wróci za trzy 

lata i będzie droŜej. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - nigdy nie zrobi się wszystkiego. Drogi to jest 

temat ciągły. 

 

Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXVIII Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1100, a zakończyła o godz. 1400. 

 

 

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

  

Małgorzata Woźniak   Janusz Malicki                  Wiesław Piotrowski 


